
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
                                            

Oss, 13 november 2017 
 
 
Betreft: Artikel 41 vragen aanpak ondermijnende criminaliteit 
 
 
Geacht college van burgemeester en wethouders, 
 
 
In de programmabegroting 2018-20121 staat dat de gemeente Oss deel uitmaakt van de 
Taskforce Brabant Zeeland en dat daar in 2017, 2018 en 2019 25.000 euro voor is begroot. De 
fractie van GroenLinks is bezorgd over de ernst, omvang en aard van ondermijnende criminaliteit 
en heeft de volgende vragen: 

 
Sinds wanneer maakt de gemeente Oss deel uit van de Taskforce Brabant Zeeland? 
 
Waarop is de financiële bijdrage van de gemeente Oss aan deze Taskforce gebaseerd? 
 
Welke partijen maken naast de gemeente Oss nog meer deel uit van Taskforce Brabant Zeeland? 
 
Hoe is de besluitvorming om als gemeente Oss deel uit te maken van de Taskforce Brabant 
Zeeland tot stand gekomen? 
 
Wat is de inbreng van de gemeente Oss in deze Taskforce en op welke wijze wordt de 
gemeenteraad van Oss hierbij betrokken?  

 
Waarom wordt de gemeenteraad van Oss niet actief door de Taskforce Brabant Zeeland over 
beleid of over de voortgang geïnformeerd? 
 
In de kamerbrief ‘Aanpak ondermijnende criminaliteit in Zuid Nederland: rapportages van de 
Taskforce Brabant Zeeland en Intensivering Zuid Nederland van 15 juni 2016 schreef minister van 
der Steur over over het formele einde van Taskforce Brabant  Zeeland.  In de kamerbrief 
‘Voortzetting gezamenlijke aanpak zware criminaliteit in Zuid-Nederland’ van 1 juni 2017 meldt 
minister Blok dat de aanpak wordt vervolgd en versterkt. De Taskforce Brabant Zeeland en 
Intensivering Zuid Nederland hebben een samenwerkingsovereenkomst en een vervolgplan 
opgesteld. 
 
Op welke manier is de gemeente Oss als onderdeel van de Taskforce betrokken bij het opstellen 
van deze samenwerkingsovereenkomst en dit vervolgplan voor intensieve aanpak van de 
ondermijnende problematiek? 
 
Krijgt de gemeenteraad van Oss inzage of inspraak in dit vervolgplan, aangezien Oss deel 
uitmaakt van de Taskforce Brabant Zeeland? 

 
Zo ja, wanneer?  
Zo nee, waarom niet? 



 

 

 
 
De rijksoverheid stelt dat gemeenten verantwoordelijk zijn voor de opvang en zorg voor 
slachtoffers van mensenhandel in de gemeente. Ook moeten gemeenten hun rol in de aanpak van 
mensenhandel verder invullen. Bijvoorbeeld door actieve signalering van mensenhandel. Maar ook 
door beleid en regelgeving te maken ter ondersteuning van de aanpak van mensenhandel. 
 
Heeft de gemeente Oss beleid om mensenhandel aan te pakken? 

 
Zijn er gevallen van mensenhandel bekend binnen onze gemeente? 
 
In het rapport 'Provincie Noord-Brabant dd 7 juni 2017 over de aanpak van ondermijnende 
criminaliteit in het buitengebied' staat: 
“Uit de WODC Monitor 2016 komt naar voren dat gemeenten vooral samenwerken met de politie 
(92%), het RIEC (87%) en andere gemeenten (64%). De samenwerking is veel minder intensief 
met provincies, de FIOD, Inspectie SZW en overige partners, zoals de Koninklijke Marechaussee. 
In Brabant geeft bijna 80% van de gemeentelijke respondenten aan geen of 
incidenteel contact te hebben met de provincie als het gaat over de bestuurlijke aanpak." 

 
Met welke van bovengenoemde en niet genoemde partners werkt de gemeente Oss samen? 
 
Hoe komt deze keuze tot stand?  
 
Op wat voor manier is de Omgevingsdienst Brabant Noord bij dit thema betrokken? Bijvoorbeeld 
met controles van vrijkomende agrarische bebouwing? 
 
De Omgevingsdienst Brabant Noord heeft voor Oss een achterstand van controles. Geldt dat ook 
voor controles die belangrijk zijn bij de aanpak tegen ondermijnende criminaliteit in het 
buitengebied? 
 
Zo ja, wat voor gevolgen heeft dat? 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de GroenLinks fractie, 
 
Dolf Warris 
Ester Bos 
 

 


